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Algemene Ledenvergadering  Zorgcoöperatie GraagGedaan 
Donderdag 13 april 2023 
Locatie: De Leenderhof 
 

1) Opening en welkom door de voorzitter Nort Liebrand 
Nort  opent de vergadering door de aanwezigen van harte welkom te heten op deze ledenvergade-
ring. Hij heet onze ereleden, Piet Kuppens en Geert Hut en de vertegenwoordiging van de RvA, 
Joop Kummeling en alle nieuwe leden van de Kruisvereniging Leende speciaal van harte welkom. 
Hij bedankt de Leenderhof, de gastvrouwen voor de verzorging van deze avond. Voor de digitale 
ondersteuning van deze vergadering werd gisterenavond nog Erik (Witte Nog) bereid gevonden 
ons te helpen. Het eerste deel van de vergadering is besloten en na de pauze komt  wethouder 
Maaike van Breugel een toelichting geven over de zorgvisie van de gemeente.  
Agendapunten 7 en 8 worden omgedraaid. 
 

2) Afmeldingen en mededelingen:  
Er zijn ongeveer 30 leden aanwezig en 7 bestuursleden, 15 leden hebben zich afgemeld. 
 

3) Verslag ALV april 2022:  
Het verslag ligt ter inzage, hierover zijn geen vragen/opmerkingen. Met dank aan de notulist is het 
verslag akkoord. 
 

4) Korte samenvatting jaarverslag 2022:  
Greet leest een beknopt verslag voor van de activiteiten in 2022. Het verslag wordt gepubliceerd 
op de website. Er zijn geen vragen/opmerkingen.  
Nort voegt toe dat hij de vereniging heeft leren kennen als een bloeiende en gezonde vereniging, 
hij heeft bij alle activiteiten meegekeken en de ontmoetingen als aangenaam en prettig ervaren. 
Het was wennen aan een de ruimte in de oude huisartsenpraktijk als huiskamer. Het gaf in het be-
gin wel gewenningsproblemen, je opstellen als huurder als je gewend bent je eigen ding te kunnen 
doen is niet eenvoudig. Inmiddels is een goede samenwerking tot stand gekomen en zijn we con-
tent met de gang van zaken. Kruisvereniging Leende is na goede afstemming met elkaar erbij ge-
komen, het overdracht proces is in goede orde verlopen. 
In het dorp is het moeilijk bestuursfuncties vervult te krijgen. Ken je mensen met bestuurskwaliteit 
meld hen aan. ZCGG is weer op sterkte maar in de Dorpsraad en bij DOSl is het moeizaam de 
open plaatsen te vervullen.   
 

5) Presentatie en verslag penningmeester: 
Hans Vrijsen stelt zich voor aan de vergadering, hij is woonachtig in Sterksel, getrouwd met An-
gela den Ouden en zij hebben 2 dochters, inmiddels is er 1 kleinkind en een 2e kleinkind is onder-
weg. 
Hans geeft aan de hand van een overzicht uitleg over de kosten en (werkelijke) opbrengsten, met 
daarbij de begroting van het komende jaar. Hij bedankt de Kruisvereniging voor de ruimhartige do-
natie en de boost die dat geeft aan het saldo van ZCGG, zonder deze donatie lopen we terug met 
ons banksaldo. We zijn redelijk afhankelijk van subsidies om positief te kunnen blijven draaien met 
onze activiteiten en ambities.  
De kosten van de dorpstuin komen ter sprake, er is met de groep over gesproken en gevraagd 
wordt of er namens het bestuur een formeel antwoord nav dat overleg kan komen, dit zegt het be-
stuur toe.  
Voor de dorpsauto is een zeer succesvolle sponsoractie in 2023 gehouden, de belettering op de 
auto is klaar en tijdens Koningsdag zal de auto gepresenteerd worden.  
De begroting hebben we zonder nieuwe activiteiten laten zien. De uitrol van de (netwerk-) ge-
sprekskaart, zijn in de ontwerp fase en er is een subsidie toegezegd voor 1 jaar door het VSB 
fonds. 
 
De financiële controle commissie is bij Hans geweest en de boekhouding is door hen akkoord be-
vonden. 
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Vaststellen contributie: In 2023 betalen leden v/d Kruisvereniging  € 12,- per adres, leden van 
ZCGG betalen € 15,- p.p. en 2 pers op 1 adres betalen € 25,-. 
Het bestuur stelt voor om miv 1 jan 2024  €17,50 contributie te innen met 1 lidmaatschap per 
adres, ongeacht het aantal personen “het huis is lid”. Redenen daarvoor zijn dat het bestuur het 
lidmaatschap op 1 adres sympathiek en eenvoudig vindt. Een verhoging naar € 20,- werd als te 
groot en te snel ervaren met alle stijgende kosten die iedereen al heeft. Er zijn meer enkelingen 
dan meerlingen en het verschil in contributieopbrengsten is daardoor marginaal. 

 
Er wordt opgemerkt dat we financieel langzaam achter uit gaan. Is een bedrag van €17,50 dan wel 
voldoende? Als we per persoon en per adres gaan innen gaan we er waarschijnlijk op achteruit, zo 
is de gedachte, er ontstaat enige discussie over. Bij handopsteking gaan de leden in de vergade-
ring akkoord de contributie te verhogen naar € 20,- per jaar, per adres miv 1 jan 2024. De voorzit-
ter bedankt de leden voor dit besluit. 

 
6) Benoeming nieuwe financiële controle commissie 2023:  

Er worden kandidaten gevraagd om aan het einde van het financieel jaar met de penningmeester 
de gang van zaken door te nemen en te controleren. Ad Simkens en Ben Groenendijk melden zich 
aan. Hans neemt met hen medio maart 2024 contact op. 
 

7) Aanpassing HuisHoudelijk reglement: 
In overleg met de Raad van Advies (RvA) en het bestuur over hoe de werkwijze is en wat de rech-
ten en plichten over en weer zijn, is een voorstel geschreven door de RvA, Dit voorstel ligt nu voor 
en Joop Kummeling licht het toe. 
In goede afstemming met het bestuur is in het voorstel het reilen en zeilen, de samenwerking en 
hoe je elkaar controleert, vastgelegd. De RvA is een college dat gevraagd en ongevraagd advies 
geeft aan het bestuur, het bestuur is en blijft beslissingsbevoegd. 
Het voorstel wordt aangenomen en zal worden verwerkt in het HH reglement. 
 

8) Mutatie bestuursleden: 
Linda Hagestein, stelt zich voor, zij is 68 jaar, woont in Leende, heeft 2 kinderen en 5 kleinkin-
deren.  Linda gaat de coöperatie administratief en secretarieel ondersteunen.   
Maarten van Gorp (kon niet aanwezig zijn) en stelt zich in een filmpje voor. Hij is getrouwd met Ur-
sula en heeft 3 kinderen. Hij heeft ruime ervaring in het welzijnswerk. Taken die daarbij horen zijn  
o.a. het  jaarlijkse gesprek met de welzijnsconsulent bij de gemeente, hij biedt ondersteuning bij 
het werk van Angela en hij neemt de activiteiten rondom vrijwilligers op zich.   
 
Diny Simkens neemt na 10 jaar vandaag afscheid van het bestuur. Nort prijst het werk en de inzet 
van Diny. Zo heeft zij zich vanaf het 1e uur ingezet voor de coöperatie. Ze kent alle in’s en out’s, 
heeft veel contacten in net dorp en bij de gemeente. Zelfs het Koningshuis wist haar te vinden 
waardoor ze een welverdiend lintje mocht ontvangen. Aan het eind van elke vergadering, bij de 
rondvraag, had Diny een lijstje paraat met dingen, die aandacht nodig hadden, vergeten waren of 
die om verdieping vroegen. Nort schetst nu ze veel tijd krijgt zijn kijk op haar toekomst. Ze is en 
blijft welkom bij ZCGG, ze mag gevraagd en ongevraagd advies geven aan het bestuur. Dat is 
voorbehouden aan de Rva en de ereleden. Het bestuur heeft unaniem besloten haar erelid te ma-
ken. We zullen haar missen.  
Als blijk van waardering biedt Nort het erelidmaatschap van ZC Graaggedaan, een door de voorzit-
ter in elkaar geknutselde cadeaukaart, en een mooie bos bloemen aan. 
 

9) Rondvraag: 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag, het was allemaal duidelijk. 
 
Zorgvisie gemeente Heeze-Leende 
 
Maaike van Breugel, wethouder, woont in Sterksel, is in 2018 in de raad terecht gekomen vanuit 
het boekhoud vak, ze heeft (naast andere) het sociaal domein in haar portefeuille.  
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Ze schetst haar affiniteit rondom welzijn, het dorpsgevoel, en het belang van een netwerk en het 
maatschappelijk veld. Ze houdt zich bezig met vragen die in de gemeenschap leven. Voor welke  
vraagstukken spelen geld, capaciteit en complexiteit een rol, dat is waar zij zich op wil richten en 
wil helpen waar dat kan vanuit de gemeente. 
Maaike prijst de inzet van de mensen ZCGG waarbij we bewoners met een (hulp-) vraag zo goed 
mogelijk helpen/ondersteunen/begeleiden en ontzorgen waar dat kan, dat is super waardevol! 
 
In de gemeente is het beleidsplan tav het sociaal domein zo goed als af. Nu is men bezig het uit te 
werken naar project- en werkplannen. Ze geeft een doorkijk naar hoe we de plannen kunnen verta-
len naar verbinden in een wijk/buurt. Ze pleit ervoor dat we stimuleren dat je je vraag durft te stel-
len, te bouwen aan je netwerk en te zorgen dat we er beweging in houden. 
  
 
De voorzitter bedankt Maaike van Breugel, de aanwezigen en sluit de vergadering. 
 
Bijlage:  

• Activiteiten verslag 
 
 


